



香港中文大學伍宜孫書院

Wu Yee Sun College, The Chinese University of Hong Kong



2021 至 2022 年度宿生遴選上訴及候補入宿 (新生)

Resident Selection of the Academic Year 2021-22
Appeal and Waiting (Freshmen)

書院宿舍提供 604 個宿位予本院學生申請，全為雙人房，惟因應新冠肺炎疫情或改為單人入住。視乎疫情發展，實際可提供宿位數目及房間分配安排可能大幅更改，書院亦有可能取消 2021-22 宿位分配結果，並因應屆時大學/書院政策更改宿位分配準則及其他學生宿舍之安排（包括但不限於更改宿期、延遲入宿日）。獲分配宿位之同學請密切留意書院經電郵發放之最新資訊。

604 hostel places at the College hostels are available for students of the College. All are double rooms but may be changed to single occupancy due to COVID-19 pandemic. Subject to the newest development of the pandemic, there may be a substantial change of the actual number of available hostel places and room assignment. College may have to cancel the current 2021-22 hostel allotment. In accordance to the latest University/College policy, College reserves the right to make any appropriate amendment on the rationale of hostel allotment and other hostel arrangement (including but not limited to amending the hostel period or delaying the check-in date). Students allotted a hostel place should pay attention to mass emails for announcement.

下列同學於上訴階段獲派宿位 The following students are allotted hostel places in the appeal round:

學生編號 Student ID	宿期 Residence Period	房號 Room
1155093573	全學年 Whole Academic Year	E511
1155135514	下學期 Term 2	E420
1155144506	全學年 Whole Academic Year	W232
1155144766	全學年 Whole Academic Year	W232
1155158028	全學年 Whole Academic Year	E820
1155160139	全學年 Whole Academic Year	W230
1155174511	全學年 Whole Academic Year	E215

學生編號 Student ID	宿期 Residence Period	房號 Room
1155174738	全學年 Whole Academic Year	E215
1155174926	全學年 Whole Academic Year *	W228
1155175759	全學年 Whole Academic Year	W224
1155176621	全學年 Whole Academic Year	E323
1155176839	全學年 Whole Academic Year	E623
1155176990	全學年 Whole Academic Year	E221
1155177003	全學年 Whole Academic Year	E221

* 獎學金得獎人 Scholarships/ awards recipients

下列同學有足夠宿分但欠交證明文件或尚待審核，現已補交或獲審批，可獲派宿位：

The following students met the hostel cut-off points but their applications were incomplete for missing supporting documents/information. The required document(s)/ information has/have been submitted and hostel places are allotted:

學生編號 Student ID	宿期 Residence Period	房號 Room
1155164265	全學年 Whole Academic Year	E211
1155175098	全學年 Whole Academic Year	W428
1155175150	全學年 Whole Academic Year	W326
1155175509	全學年 Whole Academic Year	W334
1155175615	全學年 Whole Academic Year	W234
1155175895	全學年 Whole Academic Year	W434
1155176000	全學年 Whole Academic Year	W230

學生編號 Student ID	宿期 Residence Period	房號 Room
1155176170	全學年 Whole Academic Year	E806
1155176654	全學年 Whole Academic Year	W234
1155176717	全學年 Whole Academic Year	W332
1155176773	全學年 Whole Academic Year	W328
1155176807	全學年 Whole Academic Year	W218
1155176833	全學年 Whole Academic Year	E813
1155177144	全學年 Whole Academic Year	E813

下列同學於候補階段獲派宿位 The following students are allotted hostel places in the waiting list:

學生編號 Student ID	宿期 Residence Period	房號 Room
1155108309	全學年 Whole Academic Year	E819
1155165042	全學年 Whole Academic Year	E802
1155174549	全學年 Whole Academic Year	W416

學生編號 Student ID	宿期 Residence Period	房號 Room
1155175461	全學年 Whole Academic Year	W320
1155176474	全學年 Whole Academic Year	W422

2021/22 舍接種疫苗及檢測安排 Vaccination and Testing Arrangements for Hostel Residence 2021/22

成功獲派宿位之同學若已完成接種疫苗 (接種最後一劑疫苗日期為 2021 年 9 月 15 日或之前) , 但屬於下述情況 , 請於 **2021 年 9 月 28 日或之前**經 [指定 OneDrive 連結](#) 上載最新的認可疫苗接種紀錄。

- 1) 從未提交認可疫苗接種紀錄 或 ;
- 2) 其認可疫苗接種紀錄與初次遞交宿舍申請的版本有所更改 或 ;
- 3) 只曾提交疫苗預約紀錄

未完成接種疫苗的宿生在 **入宿前 96 小時內 (即 2021 年 9 月 25 日至 28 日)** 需要於政府設立的社區檢測中心或認可化驗所接受新冠病毒反轉錄聚合酶連鎖反應檢測(PCR 檢測) , 並於 **2021 年 9 月 28 日或之前**經 [指定 OneDrive 連結](#) 上載其 **檢測陰性結果證明** (不接受深喉唾液作為檢測樣本) , 其後每隔兩星期亦要自費接受病毒檢測。有關疫苗接種紀錄、入宿檢測及定期檢測之要求可參閱 [相關指引](#)。

未有確認接受接種疫苗及檢測安排 , 及/或未按時提交相關證明的宿生 , 將不獲安排入宿。

Successful applicants who are fully vaccinated (last dose of vaccination received on or before 15 September 2021) but under following conditions, they must upload again the updated recognized vaccination record to **[designated OneDrive URL on or before 28 September 2021](#)**

- 1) NEVER submitted recognized vaccination record OR;
- 2) Recognized vaccination record is updated OR;
- 3) Submitted only vaccination booking record

Student residents who have not been fully vaccinated against COVID-19 will be required to furnish a negative Polymerase chain reaction-based nucleic acid test report/ result (PCR Test) conducted at community testing centres set up by the Government or recognized laboratories **within 96 hours before admission to hostel (25 – 28 September 2021) by uploading it to [designated OneDrive URL on or before 28 September 2021](#)** (Specimen of deep throat saliva is NOT accepted), and a COVID-19 test every two weeks afterwards at their own expense. Please refer to the [quick guide](#) on the requirements of vaccination record, and entry and serial tests.

Hostel check-in cannot be arranged for students who have not undertaken the vaccination and testing arrangement and/or submitted relevant proof within submission period.

書院將以電郵通知成功獲派宿位之同學入宿詳情。

The hostel check-in procedure will be emailed to successful applicants.

落選同學繼續列入候補名單 , 倘有同學退宿 , 書院將安排宿位分配。

Unsuccessful applicants will continue to be placed in the waiting list. Allotment will be arranged if hostel withdrawal application is received.

24 September 2021